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Zápisnica 

z výjazdového rokovania Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave 

29. a 30. januára 2018 

Topoľčianky 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

 

 

Program rokovania 29. 1. 2018:  

 

Počas prvého dňa rokovania bol program zameraný najmä na zhodnotenie strategických 

úloh univerzity za uplynulý rok, ako aj prípravu úloh na rok 2018 vyplývajúcich z Dlhodobého 

zámeru TU na roky 2016 – 2020 a Koncepcie rozvoja TU na roky 2015 – 2019.  

  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity 

3. Vzdelávanie a starostlivosť o študentov 

Aktuálne záležitosti 

4. Veda, výskum a umelecká činnosť 

Aktuálne záležitosti 

4.1 Návrh Vyhodnotenia ročného plánu úloh za rok 2017 

4.2 Návrh Ročného plánu úloh na rok 2018 vrátane implementácie výsledkov RER  

4.3 Návrh harmonogramu zostavenia Výročnej správy TU za rok 2017 

5. Rozvoj 

Aktuálne záležitosti 

6. Vonkajšie vzťahy a spolupráca 

Aktuálne záležitosti 

7. Vnútorný systém kvality  

Aktuálne záležitosti 

7.1 Informácia o príprave Ročnej hodnotiacej správy TU za roky 2016 - 2017 

8. Ekonomické záležitosti univerzity 

Aktuálne záležitosti 

8.1 Návrh Cenník nájomného bytových a nebytových priestorov Trnavskej univerzity 

v Trnave stanovený podľa článku 25 a 26 smernice „Pravidlá hospodárenia Trnavskej 

univerzity“ a súvisiacich predpisov, platný od 1.3.2018 

8.2 Návrh Dodatku č. 1 k Smernici rektora Trnavskej univerzity v Trnave č. 4/2003 

o užívaní nehnuteľného majetku Trnavskou univerzitou v Trnave 

8.3 Návrh Dodatku č. 3 k Smernici č. 14/2006  o obehu účtovných dokladov na Trnavskej 

univerzite v Trnave 

8.4 Informácia o príprave návrhu rozpočtu na rok 2018 

9. Rozličné 

 

 

 

Bod 1 

 

Výjazdové rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR 

TU“) otvoril a viedol prof. doc. JUDr. Marek Šmid, PhD., rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

(ďalej len „rektor univerzity“). Oboznámil s navrhnutým programom a požiadal členov KR TU 

o vyjadrenie. Členovia KR TU súhlasili s návrhom programu tak, ako bol uvedený v pozvánke. 
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Bod 2 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity: 

 o účasti na slávnostnom zasadnutí Slovenskej rektorskej konferencie (ďalej len „SRK“) 

pri príležitosti 25. výročia jej vzniku v dňoch 18. – 19. decembra 2018 vo Zvolene;   

 o nominácii za člena v Rade podpornej schémy na návrat odborníkov zo zahraničia 

z pozície viceprezidenta SRK;  

 o zastupovaní SRK z pozície viceprezidenta SRK v oblasti spolupráce s Ministerstvom 

zahraničných vecí a európskych záležitostí SR v súvislosti s prípravou podujatí 

Národného konventu o EÚ nadväzujúcich na minuloročnú sériu diskusií pod názvom 

„Slovensko diskutuje o EÚ“; 

 o udelení jubilejnej medaily TU vydanú pri príležitosti 25. výročia obnovenia univerzity 

riaditeľovi Poľského inštitútu v Bratislave J. E. Jacekovi Gajewskemu dňa 18. januára 

2018; 

 o prijatí troch študentiek FZaSP TU ocenených v rámci finále druhého ročníka odbornej 

súťaže „Florence roka“, zameranej na oblasť teoretickej, ako aj praktickej prípravy 

budúcich sestier medzi študentmi 3. ročníka fakúlt ošetrovateľstva a stredných 

zdravotníckych škôl; 
 o víťazstve študenta PF TU, Dominika Drdúla v súťaži Študentská osobnosť Slovenska 

v kategórii Právo; 
 o účasti na 17. ročníku reprezentačného plesu TU dňa 27. januára 2018 v Smolenickom 

zámku; 

 o ponuke spolupráce zo strany Ruského veľvyslanectva na Slovensku v súvislosti 

s pripravovanou zmluvou medzi vládou Ruskej federácie a SR o vzájomnom uznávaní 

dokladov o vzdelaní, odbornej kvalifikácii a vedeckých hodnostiach;  

 o doručení výskumnej bilaterálnej výzvy na podávanie žiadostí na riešenie spoločných 

projektov výskumu a vývoja podporujúcich spoluprácu medzi organizáciami v 

Slovenskej republike a v Čínskej ľudovej republike; 

 o zverejnení návrhu predpokladanej štruktúry 9. rámcového programu EÚ pre výskum 

a inovácie prostredníctvom kancelárie SLORD (Slovak Liaison Office for Research and 

Development); 

 o procese zabezpečovania mandátneho kvalifikovaného certifikátu pre potreby overenej 

elektronickej komunikácie s fyzickými a právnickými osobami; 

 o vyhlásení roka 2018 za Európsky rok kultúrneho dedičstva, aktivity zameranej na 

podporu kultúrneho a kreatívneho sektora v Európe; 

 o vystúpení rektora TU v Rádiu Aktual dňa 17. januára 2018 v rámci Talkshow Zuzany 

Martinákovej na témy o  univerzite, vzdelávaní a nových výzvach. 

 

 

Bod 3 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektorky pre vzdelávanie: 

 o realizovanom „Dni otvorených dverí TU“ dňa 24. januára 2018 s vysokou účasťou 

študentov a návštevníkov; 

 o konaní celoslovenskej road-show „Kam na vysokú“ v dňoch 30. januára – 8. februára 

2018, na ktorej sa všetkým záujemcom o vysokoškolské štúdium predstavia vysoké školy 

a univerzity. Výstava putuje po 6 krajských mestách Slovenska v týždňových intervaloch, 

pričom dňa 30. januára sa začína v Trnave. Našu univerzitu budú na podujatí 

reprezentovať zamestnanci univerzity, ako i členovia Študentskej rady TU;  

 o začiatku letného semestra 2017/2018 dňa 12. februára a následnom spustení 

predmetovej ankety za zimný semester 2017/2018; 
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 o príprave série kurzov zameraných na rovesnícke vzdelávanie študentov doktorandského 

štúdia zabezpečované študentmi pedagogických doktorandských programov z oblasti 

vysokoškolskej pedagogiky za účelom zlepšenia ich pedagogických zručností 

a kompetencií, ktoré pripravuje Centrum ďalšieho vzdelávania v spolupráci s PdF TU;  

 o príprave dodatku k Smernici rektora TU č. 17/2013 o podpore študentov a uchádzačov 

o štúdium so špecifickými potrebami a o pôsobnosti koordinátora pre študentov so 

špecifickými potrebami. 

 

 

Bod 4 

 

4.1 

Prorektor pre vedeckú a umeleckú činnosť zdôvodnil predložený návrh 

Vyhodnotenia ročného plánu úloh za rok 2017. Uviedol, že vyhodnotenie obsahuje celkovo 60 

úloh členených v 7 oblastiach – Správa, riadenie a rozvoj, Zabezpečenie kvality, medzinárodná 

evalvácia a rankingy, Ľudské zdroje a starostlivosť o zamestnancov, Vzdelávanie a služby pre 

študentov, Vedecká, výskumná a umelecká činnosť, Vzťahy s okolím, medzinárodná 

spolupráca a zahraničné vzťahy, Informačné zdroje a technológie. Z celkového počtu úloh je 

splnených 47 úloh, 8 úloh je splnených čiastočne a 5 je nesplnených, pričom príčiny nesplnenia 

úloh sú zdôvodnené priamo v návrhu materiálu.  

K návrhu neboli prorektorovi doručené žiadne písomné pripomienky, avšak na rokovaní 

predniesol pripomienku Ing. Koricina, riaditeľ CIS TU, ktorý poukázal na identický text 

v rámci vyhodnotenia úlohy č. 8 a č. 21. K pripomienke sa vyjadril prorektor pre rozvoj, doc. 

Majdan, keďže úlohy patria pod jeho oblasť pôsobnosti a vysvetlil, že dané úlohy sú vzájomne 

prepojené a súvisia spolu, preto je vyhodnotenie rovnaké, avšak akceptoval návrh na zmenu 

jednotlivých vyhodnotení. S uvedeným návrhom súhlasil aj predkladateľ návrhu materiálu  

prorektor pre vedeckú a umeleckú činnosť.  

Ďalšie pripomienky v rámci diskusie neodzneli, preto dal rektor univerzity hlasovať o 

návrhu uznesenia: 

 

Uznesenie KR TU-1/V-29-30012018 

KR TU schvaľuje Vyhodnotenie ročného plánu úloh za rok 2017 v znení prijatej 

formálnej pripomienky.  

Z: prof. Rábik 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené 
 

 

4.2 

Prorektor pre vedeckú a umeleckú činnosť zdôvodnil predložený návrh Ročného 

plánu úloh na rok 2018. Ako uviedol, tento dokument obsahuje súhrn plánovaných činností pre 

aktuálny kalendárny rok v zmysle koncepčných materiálov, tj. vyplývajúcich z Koncepcie 

rozvoja TU na roky 2015 – 2019 a Dlhodobého zámeru TU na roky 2015 – 2020, dal však do 

pozornosti, že do návrhu RPÚ boli zapracované i výsledky Rady pre ekonomický rozvoj TU 

(RER) so zohľadnením pripomienok fakúlt. Celkovo ide o 54 úloh v 7 oblastiach činnosti 

univerzity. K návrhu sa vyjadril prorektor pre rozvoj, ktorý poďakoval za doručené 

pripomienky k záverečnej správe RER. Zdôraznil, že pripomienkami sa zaoberali na viacerých 

rokovaniach GR TU, kde sa nakoniec rozhodli s výsledkami správy pracovať takouto formou 
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a implementovať ich do návrhu RPÚ na rok 2018, keďže zo správy vzišli podnetné informácie 

a návrhy riešenia.  

Prorektor pre vedeckú a umeleckú činnosť informoval, že mu k návrhu boli doručené 

pripomienky zo strany PF TU a PdF TU. KR TU následne prešlo k prerokovaniu jednotlivých 

pripomienok, pričom sa k jednotlivým pripomienkam vyjadril vecne príslušný člen Grémia 

rektora TU.  

Z diskusie vyplynulo niekoľko záverov, ktoré prorektor pre vedeckú a umeleckú 

činnosť ako predkladateľ akceptoval a v zmysle ktorých bude spracovaná finálna verzia 

predkladaného materiálu:  
 v časti A. Správa, riadenie a rozvoj bude doplnený bod č. 12 v znení „Riešiť situáciu 

týkajúcu sa budovy kina Sloboda v súvislosti s pridelenou dotáciou Ministerstva školstva, 

vedy, výskumu a športu SR v decembri roku 2017, zároveň využívať tento objekt na 

vzdelávaciu a vedecko-výskumnú činnosť“, ostatné body budú prečíslované; 

 v bode č. 42 sa mení formulácia úlohy nasledovne: „Monitorovanie plnenia podmienok 

komplexnej akreditácie v oblasti vedecko-výskumnej činnosti“; 

 v bode č. 7 sa mení termín plnenia úlohy na apríl 2018; 

 v bode č. 33 sa mení formulácia úlohy nasledovne: „Pripraviť a prijať nový Študijný 

poriadok TU s akceptáciou vzdelávania orientovaného na študenta“; 

 v bode č. 39 sa mení formulácia úlohy nasledovne: „Vytvoriť motivačný nástroj 

odmeňovania tvorivých zamestnancov univerzity za publikačnú činnosť, grantovú 

činnosť a doktorandské štúdium vo väzbe na ekonomický prínos tejto činnosti a na prínos 

k plneniu kritérií komplexnej akreditácie.“ 

 v bode č. 39 sa za zodpovedných dopĺňajú kvestor a dekani fakúlt; 

 v bode č. 41 sa mení formulácia úlohy nasledovne: „Analýza publikačnej a grantovej 

činnosti univerzity za roky 2015 – 2017“ 

 v bode č. 41 sa za zodpovedného dopĺňa kvestor. 

 

Pretože k návrhu už neodzneli ďalšie návrhy na zmeny alebo doplnenia, dal rektor 

univerzity hlasovať o návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie KR TU-2/V-29-30012018 

KR TU schvaľuje návrh Ročného plánu úloh na rok 2018 v znení prijatých 

pozmeňujúcich návrhov.  

Z: prof. Rábik 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené 
 

 

4.3  

Prorektor pre vedeckú a umeleckú činnosť ďalej zdôvodnil Návrh harmonogramu 

zostavenia Výročnej správy TU za rok 2017. Uviedol, že ide o materiál spracovaný v zmysle 

usmernenia ministerstva školstva. Termín na predloženie a zverejnenie výročnej správy 

v elektronickej forme je do 20. mája, termín na predloženie výtlačku je do 31. mája.  

Keďže nikto z prítomných nemal k návrhu pripomienky, rektor dal hlasovať o návrhu 

uznesenia: 
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Uznesenie KR TU-3/V-29-30012018 

KR TU schvaľuje návrh harmonogramu zostavenia Výročnej správy TU za rok 2017 

v predloženom znení.  

Z: prof. Rábik 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené 
 

 

Bod 5 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre rozvoj: 

 o príprave a priebehu školení pre používateľov e-learningového systému Moodle na TU, 

v rámci ktorého bolo zaškolených približne 120 pedagógov univerzity, možno to 

považovať za poslednú fázu implementácie e-larningu na TU v rámci projektu 

Modernizácia a integrácia univerzitných informačných systémov Trnavskej univerzity v 

Trnave;  

 o výsledkoch stretnutia s predstaviteľmi spoločnosti Datalan v súvislosti s možnosťami 

prepojenia elektronickej schránky so systémom MAIS a elektronickou 

registratúrou,následne budú pokračovať rokovania a procesy smerujúce k obstaraniu tejto 

záležitosti; 

 o podpise nájomnej zmluvy v súvislosti s rozhodnutím Grémia rektora TU o predĺžení 

nájmu pre Súkromné tanečné konzervatórium Dušana Nebylu v priestoroch budovy 

Adalbertinum na základe dohody do 30. júna 2018, zmluva je založená na rovnakých  

podmienkach prenájmu ako doteraz; 

 o postupe v riešení získavania prestížnej známky „HR Strategy for Researchers“, ktorej 

získaním by sa posilnila atraktivita TU v oblasti mobilít výskumných pracovníkov. 

 

 

Bod 6 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vonkajšie vzťahy: 

 o príprave priebežného vyúčtovania poskytnutého grantu v rámci programu Erasmus+ 

obsahujúceho hodnotenie plnenia stavu rozpracovaných mobilít za uplynulé obdobie;  
 o stave a vývoji mobilít na jednotlivých fakultách v priebehu uplynulého roku; 

 o prebiehajúcom podávaní prihlášok v rámci výziev Európskej komisie K103 - 

Vzdelávacia mobilita jednotlivcov týkajúca sa štúdia v krajinách EÚ a K107 - 

Vzdelávacia mobilita jednotlivcov týkajúca sa najmä učiteľských a študentských mobilít 

v partnerských krajinách mimo EÚ; 

 o príprave prehľadu  študijných programov a odborov Univerzity v Scrantone (University 

of Scranton) a univerzity strednej Floridy (University of Central Florida) korešpondujúce 

s našou univerzitou ako podkladu pre prípravu možností spolupráce; 

 o výsledkoch stretnutia s prorektorkou pre vzdelávanie, doc. Peterkovou a vedúcim 

oddelenia pre marketing a PR, dr. Žuffom zameraného na riešenie propagácie univerzity 

v zahraničí a v povedomí študentov stredných škôl ako potenciálnych uchádzačov 

o štúdium na univerzite.  
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Bod 7 

 

7.1 

Koordinátorka pre kvalitu TU informovala o príprave Hodnotiacej správy TU za roky 

2016 – 2017. Uviedla, že v zmysle ustanovenia dodatku č. 1 smernice rektora TU č. 1/2014 

o zabezpečovaní kvality vysokoškolského vzdelávania na TU sa raz za dva roky pripravuje  

hodnotiaca správa na úrovni fakúlt s termínom  najneskôr štyri mesiace po ukončení 

hodnoteného obdobia. Na základe hodnotiacich správ z fakúlt univerzita vypracúva hodnotiacu 

správu s návrhom opatrení na odstránenie zistených nedostatkov o napĺňaní cieľov vnútorného 

systému kvality v júni daného roka.  

Zdôraznila, že vypracovávanie hodnotiacich správ preukazuje zabezpečovanie 

funkčnosti vnútorného systému kvality na univerzite. Zároveň dala do pozornosti, že na 

poslednom zasadnutí Rady pre kvalitu TU jej členovia prijali súhrn spoločných 

ukazovateľova indikátorov, ktoré by mali slúžiť ako minimálna požiadavka v rámci plnenia 

úloh hodnotených v ročných hodnotiacich správach. V tejto súvislosti ďalej oboznámila 

prítomných so schváleným Vzorom vyhodnocovania plnenia jednotlivých kritérií, ktorého 

použitie sa odporúča v rámci prípravy ročných hodnotiacich správ za účelom zjednodušenia 

práce a s cieľom nájsť zjednocujúci spôsob vyhodnocovania.   

Koordinátorka pre kvalitu následne avizovala, že najbližšie zasadnutie rady pre kvalitu 

je plánované v mesiaci február 2018.  

Následne KR TU prijalo uznesenie: 

 

Uznesenie KR TU-4/V-29-30012018 

KR TU vzalo na vedomie informácie o príprave Hodnotiacej správy TU za roky 2016 – 

2017.  

Z: PhDr. Krupová  

 

 

Koordinátorka pre kvalitu v  prezentovala spracované výsledky dotazníkového 

prieskumu absolventov za akademický rok 2016/2017.  Výsledky dotazníkového prieskumu 

absolventov a výsledky študentského dotazníka budú zaslané na jednotlivé fakulty na 

zverejnenie a doplnenie spätnej väzby  s odporúčaným termínom najneskôr do 12. februára 

2018. 

  

 

Bod 8 

 

8.1 

Kvestor univerzity zdôvodnil predložený návrh Cenníka nájomného bytových a 

nebytových priestorov Trnavskej univerzity v Trnave stanovený podľa článku 25 a 26 smernice 

„Pravidlá hospodárenia Trnavskej univerzity“ a súvisiacich predpisov, platný od 1. 3. 2018. 

Uviedol, že pôvodný platný cenník bol z roku 2010, avšak v dôsledku zmien skutočných a 

prevádzkových fixných nákladov v priebehu uplynulých rokov, inflácie a v súvislosti 

s odporúčaním kontroly z NKÚ je potrebná jeho novelizácia.  

K návrhu bola doručená pripomienka riaditeľa CIS, Ing. Koricinu, obsahom ktorej bola 

požiadavka doplniť k cenníku ešte cenu za prenájom počítačovej miestnosti č. 213, vrátane 

využitia PC zostáv a premietacieho zariadenia, čo kvestor ako predkladateľ akceptoval 

a pripomienka bola do návrhu zapracovaná.  

Pretože k návrhu už neodzneli ďalšie návrhy na zmeny alebo doplnenia, dal rektor 

univerzity hlasovať o návrhu uznesenia: 
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Uznesenie KR TU-5/V-29-30012018 

KR TU schvaľuje návrh Cenníka nájomného bytových a nebytových priestorov 

Trnavskej univerzity v Trnave stanovený podľa článku 25 a 26 smernice „Pravidlá 

hospodárenia Trnavskej univerzity“ a súvisiacich predpisov, platný od 1. 3. 2018. 

Z: Ing. Hornáček 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené 
 

 

8.2 

 

Kvestor univerzity ďalej zdôvodnil predložený návrh Dodatku č. 1 k Smernici rektora 

Trnavskej univerzity v Trnave č. 4/2003 o užívaní nehnuteľného majetku Trnavskou 

univerzitou v Trnave. Uviedol, že smernica č. 4/2003 upravuje užívanie nehnuteľnosti, vrátane 

príslušenstva k nej a určuje pôsobnosť univerzity a jednotlivých fakúlt pri užívaní 

nehnuteľnosti. Potreba novelizácie dodatkom vyplýva z odporúčania NKÚ.  

K predloženému návrhu sa vyjadrila hlavná kontrolórka TU, Ing. Martišovičová. 

Upozornila na skutočnosť, že je nutné novelizovať smernicu ako celok v intenciách dodatku 

a za účelom zosúladenia s platným zákonom. Pôvodná smernica vychádzala z ustanovení 

zákona č. 278/1993 o správe majetku štátu, avšak od roku 2004 prišlo k zmene zákona, kedy 

bol prijatý zákon č. 176/2004 o nakladaní s majetkom verejnoprávnych inštitúcií, preto je 

potrebné vypracovať novelu predmetnej smernice v zmysle aktuálne platného zákona. 

S návrhom hlavnej kontrolórky TU ostatní členovia KR TU súhlasili, preto dal rektor univerzity 

následne hlasovať a KR TU prijalo uznesenie: 

 

Uznesenie KR TU-6/V-29-30012018 

KR TU schvaľuje smernicu rektora o nakladaní s majetkom Trnavskej univerzity ako 

verejnoprávnej  inštitúcie v nadväznosti na ustanovenia aktuálne platnej legislatívy SR v 

intenciách dodatku č. 1 predloženého na rokovanie Kolégia rektora TU.  

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené 
 

 

8.3 

Kvestor univerzity ďalej zdôvodnil predloženie návrhu Dodatku č. 3 k Smernici č. 

14/2006 o obehu účtovných dokladov na Trnavskej univerzite v Trnave, pričom ozrejmil, že 

pripravený návrh je výsledkom odporúčania zo strany NKÚ. Zároveň podotkol, že k návrhu  

mu neboli doručené žiadne pripomienky, preto dal rektor univerzity hlasovať a KR TU prijalo 

uznesenie:  

 

Uznesenie KR TU-7/V-29-30012018 

KR TU schvaľuje návrh Dodatku č. 3 k Smernici č. 14/2006 o obehu účtovných dokladov 

na Trnavskej univerzite v Trnave v predloženom znení. 
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Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené 
 

 

8.4 

Kvestor univerzity v rámci ďalšieho bodu rokovania oboznámil prítomných 

s priebehom a prípravou návrhu rozpočtu na rok 2018. Konštatoval, že univerzita momentálne 

nemá k dispozícii zostatky finančných prostriedkov zo školného a vyúčtovanie dotácie na rok 

2017, takisto ani požiadavky na potreby mzdových prostriedkov na roky 2018, ktoré sú fakulty 

povinné predložiť do polovice februára tohto roku. Zároveň podotkol, že po získaní daných 

informácií a po doručení metodiky rozpisu dotácii zo štátneho rozpočtu verejným vysokým 

školám zo strany ministerstva školstva je univerzita pripravená vypracovať návrh rozpočtu 

v zmysle platných pravidiel hospodárenia.  

 

 

KR TU vzalo na vedomie ďalšie informácie kvestora univerzity: 

 o doručení dodatku č. 8 k dotačnej zmluve vo výške 180 000 € a o princípe jeho 

rozdelenia schválenom na zasadnutí GR TU – suma sa rozdelí podľa celkových výkonov 

za rok 2017 a prostriedky budú súčastiam pripočítané k dotácii na rok 2018, pričom 

s uvedeným modelom konsenzuálne súhlasili všetci členovia KR TU; 

 o doručení žiadosti zo strany ministerstva školstva o zaslanie návrhu požiadaviek TU na 

pridelenie dotácie zo strany ministerstva školstva na investičné akcie univerzity v roku 

2018 – Kvestor univerzity predložil spracovaný návrh a požiadal členov KR TU 

o vyjadrenie. Z otvorenej diskusie vyplynulo niekoľko návrhov na zmenu, ktoré kvestor 

univerzity zapracoval priamo do návrhu, finálna verzia požiadaviek je prílohou tejto 

zápisnice (Príloha č. 1).   
 

 

Bod 9 

 

V rámci bodu Rozličné vystúpil dekan FF TU, ktorý predložil na zváženie možnosť 

ponechať na webovom sídle univerzity či jednotlivých súčastí zverejnené oznámenia o vypísaní 

výberového konania na obsadenie určitej funkcie aj po realizácii samotného výberového 

konania. Rektor univerzity po následnej diskusii konštatoval, že uvedený podnet je potrebné 

riešiť aj po právnej stránke, aby bola realizácia v súlade s platnou legislatívou, preto sa ňou 

bude ďalej zaoberať v spolupráci s právničkou a personalistkou univerzity.   

 
 

 

 

Na záver rektor univerzity poďakoval prítomným za účasť a prvý deň rokovania výjazdového 

kolégia ukončil. 
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Program rokovania 30. 1. 2018 

 

Obsahom programu boli vystúpenia vedúcich zamestnancov TU zodpovedných za 

jednotlivé úseky činnosti TU, ktorí informovali najmä o výsledkoch svojej činnosti a úlohách, 

ktoré čakajú univerzitu v roku 2018, v tomto poradí:  

 

 

Útvar hlavného kontrolóra TU 

 hlavná kontrolórka TU, Ing. Ľubomíra Martišovičová, v rámci svojho vystúpenia priblížila 

prítomným poslanie kontrolného útvaru ako i postavenie a činnosť samotného hlavného 

kontrolóra v inštitúcii; 
 informovala o kontrolnej činnosti útvaru hlavného kontrolóra, ktorá je každoročne 

zabezpečovaná v súlade s plánom kontrolnej činnosti útvaru, schváleného rektorom TU a 

orientovaným na úlohy univerzity zabezpečované v súlade s platnou legislatívou, ako aj 

riešenie aktuálnych úloh, ktoré sa vyskytujú v hodnotenom období; 

 členovia KR TU boli stručne informovaní o obsahu a rozsahu podaní a sťažností šetrených 

v roku 2017, pričom z roku 2016 do hodnoteného obdobia neprechádzala žiadna nevybavená 

sťažnosť ani podanie a rovnako vybavením všetkých podaní v aktuálnom roku do roku 2018 

neprechádzali žiadne nevybavené podania, sťažnosti ani petície. Vyhodnotenie sťažností 

a petícií podaných v pôsobnosti TU za rok 2017 bolo vypracované v súlade s pokynmi 

Úradu vlády SR a v termíne určenom Odborom kontroly MŠ SR bola informácia zaslaná 

ministerstvu, ktoré spracováva pre ÚV SR komplexný materiál v pôsobnosti rezortu; 

 na záver hlavná kontrolórka TU oboznámila prítomných, že v nadväznosti na ustanovenia 

zákona č. 94/2017 Z. z., ktorým sa menil a dopĺňal zákon č. 9/2010 Z. z. o sťažnostiach 

v znení neskorších predpisov bola vypracovaná a schválená smernica rektora TU č. 10/2017 

o vybavovaní sťažností, podaných v pôsobnosti univerzity zo dňa 23. 10. 2017, ktorá 

nahradila smernicu rektora TU č. 8/2010 o vybavovaní sťažností zo dňa 8. 6. 2010.   

 

 

Univerzitná knižnica TU 

 o výsledkoch činnosti Univerzitnej knižnice TU (ďalej len „UK TU“) informovala 

prítomných PhDr. Zuzana Martinkovičová, riaditeľka UK TU; 

 v úvode oboznámila prítomných s výsledkami činnosti z pohľadu štatistických 

ukazovateľov - stav knižničného fondu vzrástol o viac ako 4000 knižničných jednotiek,  

väčšinou prostredníctvom darov, návštevnosť UK TU zahŕňajúc i virtuálny prístup 

a celkový počet výpožičiek v uplynulom roku vzrástol medziročne o 29%,   

 za uplynulý rok bolo registrovaných 2675 študentov, čo je menej ako polovica celkového 

počtu študentov univerzity, preto riaditeľka UK TU navrhla zvýšiť povedomie a propagáciu 

UK TU najmä zo strany pedagógov; 

 v uplynulom roku UK TU opätovne získala na základe projektu z fondu na podporu umení 

4500 € na nákup knižničného fondu; 

 UK TU naďalej zabezpečuje evidenciu publikačnej a umeleckej činnosti vedecko-

pedagogických zamestnancov univerzity a zároveň eviduje, kontroluje a spracováva 

záverečné práce študentov, pričom riaditeľka UK TU priblížila konkrétne počty 

zaevidovaných záznamov; 

 do pozornosti dala, že od apríla tohto roku nastane zásadná zmena v procese evidencie 

publikačnej činnosti prostredníctvom pripravovaného projektu CREPČ 2, na základe čoho 

sa bude pripravovať aktualizácia smernice v tejto oblasti, následne priblížila konkrétne 

zmeny implementácie tohto projektu; 

 podstatnou činnosťou, ktorú UK TU zabezpečuje je informačné vzdelávanie a informačná 

podpora študentov, ktorá zahŕňa okrem iného i sprístupnenie licencovaných databáz; 
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 v závere riaditeľka UK TU zhodnotila organizáciu univerzitných podujatí, na ktorých sa UK 

TU podieľala v spolupráci s inými súčasťami univerzity alebo mimouniverzitnými 

organizáciami a inštitúciami smerom navonok v priebehu roka 2017 (Fejtón, Pocta 

čestnýmdoktorom, Trnavský panteon, Poetika, podujatia pri príležitosti roka čitateľskej 

gramotnosti, a mnohé iné) 

 v roku 2018 čaká UK TU implementácia CREPČ-u 2, rozbehnutie činnosti prideľovania 

DOI, pokračovať v ďalších ročníkoch spomínaných podujatí a podpora oblasti prístupu 

k elektronickým zdrojom.  

 

 

Centrum informačných systémov TU 

 správu o činnosti Centra informačných systémov TU (ďalej len „CIS TU“) za rok 2017 

prítomným predložil riaditeľ CIS TU, Ing. Jozef Koricina; 

 riaditeľ CIS TU ozrejmil prítomným poslanie a hlavné úlohy pracovísk CIS TU, medzi ktoré 

patrí zabezpečovanie prevádzky vybudovanej infraštruktúry, rozvoj a modernizácia IKT 

prostredníctvom projektov EŠF a MŠ a poskytovanie služieb IKT zahŕňajúc činnosť 

strediska čipových kariet, konzultácie k používaniu MAIS, školenia zamestnancov v oblasti 

IKT, elektronické aukcie-realizácia (nákup IKT); 

 ďalej predložil vyhodnotenie plnenia úloh vyplývajúcich z RPÚ 2017, ako aj úlohy, ktoré 

pracovisko realizovalo mimo uvedeného koncepčného materiálu, na spracovanom grafe 

ilustroval rozsah investícií vložených do IKT v priebehu rokov 2010 – 2017; 

 do pozornosti dal oblasti pôsobnosti CIS TU, ktoré dlhodobo vyžadujú zlepšenie, úlohy, 

ktorých plnenie má byť realizované v priebehu roka 2018 a v neposlednom rade napĺňanie 

platnej legislatívy v oblasti informačnej bezpečnosti a ochrany osobných údajov, 

odporúčania v súvislosti s ich zabezpečením a dodržiavaním správnosti údajov 

v univerzitnej informačnej sieti; 

 v závere zhodnotil spoluprácu pracoviska CIS TU s externými inštitúciami v oblasti 

informačných systémov.  

 

 

Ústav dejín TU 

 vyhodnotenie aktivít Ústavu dejín TU (ďalej len „ÚD TU“) poskytol riaditeľ ÚD TU, PhDr. 

Marián Manák, PhD.;  

 po objasnení personálneho obsadenia ÚD TU prešiel k jednotlivým oblastiam činnosti, 

ktorými sa ním riadené pracovisko zaoberalo v priebehu roka 2017;  

 medzi základné činnosti patrí riešenie grantového projektu ministerstva školstva 

a participácia na grantových projektoch v spolupráci s FF TU;  

 v roku 2017 ÚD TU publikoval 27 publikačných výstupov, pričom medzi najvýraznejšie 

patrili publikácie Svet akademických ceremónií, Čestní doktori Trnavskej univerzity 

v Trnave, FONS TYRNAVIENSIS VII, Hrad Ľupča. Klenot Pohronia vo svetle vekov; 

 následne členov KR TU informoval o výsledkoch propagácie, prednáškovej a pedagogickej 

činnosti členov ÚD TU, ako aj ich činnosti v recenzentskej a oponentskej oblasti; 

 svoje vystúpenie riaditeľ ukončil predstavením plánu činnosti pracoviska na rok 2018 

obsahujúcim spoluprácu na vydaní vybraných publikácií, riešenie grantových projektov, 

organizácia podujatí v spolupráci s UK TU, Mestom Trnava a Štátnym archívom v Trnave 

a mnohé iné.  

 

 

Študentský domov Petra Pázmaňa 

 o fungovaní Študentského domova Petra Pázmaňa informoval prítomných jeho riaditeľ, Ing. 

Juraj Marko; 
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 v úvode ozrejmil prítomným ubytovacie kapacity, ktorými študentský domov disponuje 

a oboznámil s technickým vybavením izieb, kuchyniek, a spoločných priestorov na 

jednotlivých poschodiach, ktoré majú ubytovaní študenti k dispozícii k využitiu ako aj 

o zabezpečení prevádzky práčok pre potreby ubytovaných; 

 riaditeľ študentského domova ďalej oboznámil členov KR TU s fungovaním vrátnice 

v priestore študentského domova a informoval o implementovanom kamerovom 

a protipožiarnom systéme, zároveň oboznámil so zmenami obsluhy rámp vedúcich na 

parkovisko prostredníctvom zamestnaneckých a študentských kariet;  

 do pozornosti dal návštevu predsedu Študentskej rady vysokých škôl, Bc. Bálinta Lovásza, 

ktorý pozitívne zhodnotil fungovanie študentského domova a vyjadril presvedčenie, že by 

Študentský domov Petra Pázmaňa mohol byť modelovým príkladom fungovania 

študentského internátu;  

 v závere riaditeľ študentského domova informoval prítomných o odstránení všetkých 

zistených nedostatkov a vyriešení reklamácií a oboznámil ich s finančnými výsledkami 

študentského domova v uplynulom kalendárnom roku a podmienkach a výsledkoch 

prenájmu priestorov. 

 

 

Podpora študentov so špecifickými potrebami na TU 

 informácie o podmienkach starostlivosti a podpory študentov so špecifickými potrebami na 

TU poskytla koordinátorka pre študentov so špecifickými potrebami, doc. PhDr. Mária 

Šmidová, PhD.; 

 v súčasnosti je na univerzite 44 študentov so statusom študenta so špecifickými potrebami, 

v štádiu riešenia je 5 rozpracovaných žiadostí o udelenie tohto statusu; 

 koordinátorka oboznámila členov KR TU o finančnej podpore študentov podľa jednotlivých 

kategórií postihnutia, ktorá predstavuje súčasť fondu na podporu študentov so špecifickými 

potrebami slúžiaci na zabezpečenie primeraných podmienok pre študentov; 

 ozrejmila činnosť a pôsobnosť fakultných koordinátorov pre študentov so špecifickými 

potrebami, ktorá podlieha zákonu o vysokých školách a vyhláške ministerstva školstva o 

minimálnych nárokoch študenta so špecifickými potrebami a v tej súvislosti dala do 

pozornosti plánovanú zmenu tejto legislatívy, čo si vyžaduje úpravu vnútorných predpisov 

univerzity v tejto oblasti; 

 následne koordinátorka predstavila súhrn úloh na rok 2018, ktorý zahŕňa: 

 novelizáciu smernice rektora č. 17/2013 v zmysle zmien platnej legislatívy,  

 zmenu postupu pri udeľovaní rozhodnutí o priznaní statusu študenta so ŠP, ktoré bude 

podpisovať dekan fakulty,  

 udeľovanie rozhodnutia na celé obdobie štúdia, nie každoročné obnovovanie,  

 zasielanie návrhov na udelenie statusu, spolu s  odporúčaním na udelenie statusu 

s vymedzením primeraných úprav a podporných služieb pre študenta najneskôr do konca 

septembra 2018, 

 realizácia školenia pre zamestnancov univerzity, študentov a pedagógov; 

 na záver boli členovia KR TU informovaní o súhrne úloh pre podporu študentov so 

špecifickými potrebami na univerzite, výsledkoch zasadnutia rady ministra na podporu 

štúdia študentov so špecifickými potrebami a o nových pravidlách ministerstva školstva na 

podporu študentov so špecifickými potrebami platných od roku 2018.  

 

 

Oblasť marketingovej a mediálnej stratégie TU 

 rozvoj v oblasti marketingovej a mediálnej stratégie v uplynulom kalendárnom roku 

prítomným priblížil vedúci oddelenia pre marketing a PR, Dr. theol. Jozef Žuffa; 

 v úvode svojho vystúpenia predstavil spracovaný informačný promomateriál o univerzite 

pre potenciálnych uchádzačov o štúdium na TU, na ktorého príprave spolupracovali 
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s prorektorom pre vonkajšie vzťahy. Brožúra obsahuje základné informácie a poslanie 

univerzity, ako aj jednotlivých fakúlt univerzity s uvedením zoznamu študijných programov, 

obrázkom a mottom v anglickom jazyku charakterizujúcim jednotlivé fakulty v zmysle ich 

požiadaviek a pripomienok. Vyjadril presvedčenie, že v prípade potreby a požiadaviek je 

možné materiál preložiť do angličtiny v spolupráci s oddelením pre vonkajšie vzťahy; 

 v prvej polovici roka bola posilnená prezentácia univerzity ako celku, preto informoval  

o aplikovaných prostriedkoch cielenej reklamy, o pokračovaní reklamy v tlačených 

médiách, dopravných prostriedkoch a na verejných priestranstvách, o pôsobnosti mediálnej 

a marketingovej stratégie a oboznámil s výsledkami sledovania pôsobenia a vplyvu 

realizovaných marketingových prostriedkov prostredníctvom sociálnych sietí a webových 

sídiel; 

 do pozornosti dal smernicu rektora pre zabezpečenie bezproblémového toku informácií 

medzi fakultami a univerzitou, ktorá je v štádiu riešenia a prípravy; 

 na záver dr. Žuffa oboznámil členov KR TU s plánom činnosti v tejto oblasti na rok 2018. 

Zdôraznil, že v súčasnosti sa kladie dôraz prioritne na uchádzačov o štúdium na univerzite, 

preto oddelenie pracuje na zatraktívňovaní časti webovej stránky 

http://www.truni.sk/uchadzac, v ktorej sa nachádzajú základné informácie o univerzite a 

priame odkazy s preklikom na fakultné študijné programy.  

 

 

Technicko-investičný úsek TU 

 o výsledkoch činnosti technicko-investičného úseku informoval prítomných vedúci tohto 

úseku, Ing. Ľubomír Krišica; 

 na úvod konštatoval, že v súčasnosti sú zrekonštruované všetky budovy, v ktorých sídlia 

fakulty a rektorát univerzity; 

 v priebehu minulého roka bola v rámci investičnej oblasti nosnou činnosťou rekonštrukcia 

priestoru pred hlavným vstupom do budovy rektorátu a FF TU, pričom celkové náklady na 

rekonštrukciu predstavovali 796 000 €, druhou významnou činnosťou bola rekonštrukcia 

priestorov rektorátu a videokonferenčnej miestnosti s celkovými nákladmi 168 000 €; 

 ďalšie plánované aktivity ako najmä stavebné úpravy a modernizácia technických zariadení 

budovy PdF TU, neboli v uplynulom roku zahájené vzhľadom na to, že univerzite neboli 

schválené požadované kapitálové výdavky a univerzita nedisponuje dostatočnými 

finančnými prostriedkami, aby tieto práce zabezpečila z vlastných zdrojov; 

 prostredníctvom prostriedkov EÚ získaných v rámci schválených štrukturálnych projektov 

Výskumnej agentúry univerzita mohla čiastočne financovať realizované investičné akcie 

v dôsledku čoho Výskumná agentúra vykonáva kontroly. Na základe 

výsledkov realizovaných kontrol  Ing. Krišica  konštatoval, že nebol zistený žiaden nesúlad 

a v rámci záverečných protokolov neboli voči TU uplatnené žiadne finančné korekcie; 

 v závere vystúpenia Ing. Krišicu boli členovia KR TU informovaní, že  v priebehu roku 2018 

je v rámci investičnej výstavby upriamená pozornosť na prípravu a realizáciu rekonštrukcie 

budovy Adalbertinum, ktorú univerzita získala do vlastníctva v roku 2017, na zabezpečenie 

a realizáciu stavebných úprav a modernizácie zariadenia budovy PdF, riešenie 

nevyhovujúceho stavu budovy Kina Sloboda a riešenie aktivity schválenej v rámci Fondu 

rozvoja – zriadenie Literárnej kaviarne TU.  

 

 

Študentská rada TU 

 činnosť a pôsobenie Študentskej rady TU na rokovaní predstavil jej predseda, Adrián 

Kobetič, študent Filozofickej fakulty TU; 

 členovia ŠR TU v Trnave aktívne reprezentovali TU na všetkých veľtrhoch vzdelávania, na 

ktorých sa TU zúčastnila (Gaudeamus, VAPAC, Kam na vysokú, Bibliotéka, JobSpoTT); 

http://www.truni.sk/uchadzac
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 v marci minulého roka sa spolupodieľali na príprave diskusie prezidenta SR so študentmi 

TU a zorganizovali turistické podujatie pochod na Havranicu, v máji prvýkrát organizovali 

Majáles Trnavskej univerzity na študentskom domove, ktorý má ambíciu stať sa novým 

tradičným univerzitným podujatím; 

 o svojej činnosti informovali študentov prvých ročníkov všetkých fakúlt počas informačných 

stretnutí na všetkých fakultách a zároveň pre nich pripravili aj uvítacie podujatia Študentský 

pochod mestom Trnava, v rámci ktorého študentov prvých ročníkov zoznámili s Trnavou, 

jej kultúrnymi a oddychovými možnosťami; 

 ako jednu z hlavných činností predseda ŠR TU vyzdvihol činnosť tzv. tútorského programu, 

do ktorého sa každoročne zapájajú študenti TU s cieľom pomáhať študentom prvého ročníka 

v zapojení sa do študentského života na univerzite, informovať ich o záležitostiach 

týkajúcich sa akademickej samosprávy, ale aj stravovania, ubytovania, fungovania knižnice, 

zabezpečovania študijných materiálov, a pod. 

 okrem prezentácie univerzity navonok sa členovia študentskej rady zaoberali aj organizáciou 

rôznych interných podujatí ako Burza kníh, Piknik, Mikulášsky večierok v priestoroch átria 

vo vestibule TU, Vianočný punč alebo spoluorganizácia Beánií Trnavských univerzít, 

tradične organizovali podujatie Káva za názor, na ktorom zozbierali cenné postrehy a námety 

na zlepšenie našej činnosti, v novembri zorganizovali podujatie „Zaspikuj si“, na ktorom 

ponúkli študentom možnosť komunikovať v anglickom jazyku a pripomenuli si aj výročie 

novembrových udalostí z roku 1989 na Festivale slobody, zorganizovali konkurz na kapelu 

Trnavskej univerzity a v neposlednom rade spoluorganizovali diskusné stretnutie s názvom 

Slovensko diskutuje o EÚ; 

 na záver predseda ŠR TU oboznámil prítomných s fungovaním filmového a debatného klubu 

študentov, s pôsobením ŠR TU v rámci Univerzitnej rady mesta Trnava, s pôsobnosťou 

sociálnych sietí a komunikáciou so študentami prostredníctvom nich a predstavil ŠR TU 

v najbližšom období 

 

 

Na záver rektor univerzity poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil. 

 

 

 

 

 

Schválil: prof. doc. JUDr. Marek Šmid, PhD. 

       rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

 

 

 

 

Zapísala: Ing. Lívia Jánošková 

 

 

 

V Topoľčiankach, 30. 1. 2018 
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Príloha č. 1 

Požiadavky verejnej vysokej školy na investičné akcie na rok 2018 

             

P.č. VVŠ 

Názov 

investičnej 

akcie 

Celkový 

náklad 

investičnej 

akcie 

Náklady 

hradené  

z iných 

zdrojov 

Požiadavka 

na 

kapitálovú 

dotáciu na 

rok 2018 

Poznámka  

(pri pokračujúcej IA uveďte číslo 

reg. investícií) 

1. TVU 

Riešenie 

havarijného 

stavu a 

rekonštrukcia 

budovy 

Adalbertina / 1. 

etapa / strecha 

650 000 € 

100.000  

(vlastné zdroje 

univerzity a 

fakúlt) 

550 000 € 

Trnavská univerzita kúpnou zmluvou z 

30.12.2016 získala do vlastníctva 

historickú budovu Adlabertína. Z 

dôvodu havarijého stavu strechy, 

krovu a ďalších častí budovy a 

absolútne nevyhovujúcemu stavu pre 

účely pedagogického proceu je 

potrebné pristúpiť k okamžitému 

riešeniu havarijného stavu a k jej 

rekonštrukcii / kulturna pamiatka 

2. TVU 

Riešenie 

havarijného 

stavu budovy 

Pedagogickej 

fakulty TU v 

TT  

650 000 € 

100.000 

(vlastné zdroje 

univerzity a 

fakúlt) 

550 000 € 

Prevádzkové podmienky v budove 

PdF na Priemyselnej ul. v Trnave sú 

nevyhovujúce. Je nevyhnutne nutné 

realizovať opravu strechy a stavebné 

úpravy za účelom stabilizácie 

nevyhovujúcich tepelných podmienok 

v budove.  

3. TVU 

Rekonštrukcia 

objektu na 

Rázusovej ulici 

v Trnave, 

nachádzajúceho 

sa v 

havarijnom a 

nepoužiteľnom 

stave  

580 000 € 

80.000  

(vlastné zdroje 

univerzity a 

fakúlt) 

130.000,- 

kapitálová 

dotácia 

MŠVVaŠ 

370 000 € 

Ide o rozsiahlu rekonštrukciu budovy v 

majetku TVU, v blízkosti Právnickej 

fakulty. Po rekonštrukcii by vznikla 

aula pre cca.250 poslucháčov. 

 

 


